
Protokół Nr VII/2024 
z VII sesji IX kadencji Rady Gminy Adamów 

odbytej w dniu 20 września 2024 r. 

VII sesja IX kadencji Rady Gminy Adamów odbyła się w sali narad Urzędu Gminy Adamów 
llb, 22-442 Adamów. 

Sesję rozpoczęto o godz. 12:40, a zakończono o godz. 13:57. 
Piotr Kostrubiec - przewodniczący 
Adam Walczak - protokolant. 

Radni obecni: 

8. Pan Monastyrski Ryszard Stanisław 
9. Pan Monastyrski Sebastian 
10. Pan Palonka Dariusz Andrzej 
11. Pani Słota Katarzyna 
12. Pan Sołtys Dariusz Kazimierz 
13. Pani Waga Marta Izabela 
14. Pan Zając Marcin 

Radni nie obecni: 

1. Pan Dragan Ryszard Andrzej 

Lista obecności (Zał. Prot. Nr 1). 

Oprócz radnych w sesji udział wzięli: 

1. Pan Krzysztof Pilip - Wójt Gminy Adamów. 
2. Pani Beata Tyrka-Stećko - Zastępca Wójta Gminy Adamów. 
3. Pan Witold Marucha - Sekretarz Gminy Adamów. 
4. Pani Anna Skóra - Zastępca Skarbnika Gminy Adamów. 
5. Pani Marcelina Romanko-Skóra - Radca prawny, 
6. Pani Aneta Moryń - Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Adamowie. 
7. Pani Elżbieta Kozowicz-Grzesiuk - Inspektor, ds. finansowo-księgowych. 
8. Pani Ewa Nogas - Inspektor, ds. gospodarki gruntami. 
9. Pan Henryk Mulawa - Sołtys sołectwa Potoczek. 
10. Pan Władysław Pokryszka - Sołtys sołectwa Suchowola A. 
11. Pan Dariusz Skrzyński - Sołtys sołectwa Szewnia Dolna. 
12. Pan Wiesław Teterycz - Sołtys sołectwa Adamów. 
13. Pani Renata Zając - Sołtys sołectwa Trzepieciny. 

Lista obecności osób zaproszonych oraz obecnych sołtysów. 

(Zał. Prot. Nr 2 i 3). 

1. Pani Chmiel Joanna Barbara 
2. Pan Dybioch Maciej Tadeusz 
3. Pani Kawka Ewa 
4. Pan Kostur Leszek Wiesław 
5. Pan Kostrubiec Piotr 
6. Pan Kościk Zbigniew Julian 
7. Pan Matwij Mariusz Jerzy 
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Porządek sesji: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Rozpatrzenie wniosków o zmianę porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu obrad z poprzedniej sesji. 
4. Informacja Wójta o działaniach podejmowanych od ostatniej sesji. 
5. Sprawozdanie Wójta z wykonania uchwał rady. 
6. Informacja z realizacji funduszu sołeckiego za 2023 r. oraz o wyodrębnionych środkach 

na fundusz sołecki w budżecie gminy w roku budżetowym 2025. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2024. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Adamów. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

10. Rozpatrzenie pism. 
11. Wolne wnioski, informacje i sprawy bieżące. 
12. Zamknięcie obrad sesji. 

Przebieg sesji: 
Ad.l. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Otwarcia VII sesji IX kadencji dokonał Pan Piotr Kostrubiec - Przewodniczący Rady 
Gminy Adamów. Na podstawie listy obecności Pan Przewodniczący stwierdził, 
że na stan 15 radnych obecnych jest 14, co stanowi niezbędne ąuorum 
do prawomocności obrad. 

Ad.2. Rozpatrzenie wniosków o zmianę porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Adamów - poinformował, iż projekt porządku obrad 
radni otrzymali wraz z zawiadomieniem. Przewodniczący następnie zapytał, 
czy w sprawie porządku obrad ktoś chce zabrać głos? 

Głosu w sprawie zmiany porządku obrad nie zabrano. 

Ad.3. Przyjęcie protokołu obrad z poprzedniej sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy Adamów - poinformował, że protokół poprzedniej sesji 
był do publicznego wglądu w siedzibie Urzędu Gminy oraz wyłożono go przed sesją na 
sali obrad, gdzie był również do publicznego wglądu. 

Przewodniczący zapytał, czy do protokołu z VI sesji IX kadencji z dnia 26 sierpnia 2024 
roku ktoś z radnych chce wnieść uwagi? 
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Uwag nie zgłoszono. 

W związku z powyższym zarządzono głosowanie. 

Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem protokołu z VI sesji Rady Gminy Adamów z dnia 26 sierpnia 2024 r. 
głosowali: 
Chmiel Joanna, Dybioch Maciej, Kawka Ewa, Kostrubiec Piotr, Kostur Leszek, Kościk 
Zbigniew, Matwij Mariusz, Monastyrski Ryszard, Monastyrski Sebastian, Palonka 
Dariusz, Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, Waga Marta Zając Marcin. 
Za głosowało 14, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot. Nr. 4). 

Przewodniczący Rady Gminy Adamów stwierdził, że protokół VI sesji IX kadencji 
z dnia 26 sierpnia 2024 został przyjęty. 

^ Ad.4. Wójt Gminy Adamów Krzysztof Pilip - złożył informację o działaniach 
" podejmowanych od ostatniej sesji. 

(Zał. Prot. Nr 5). 

Ad. 5. Wójt Gminy Adamów Krzysztof Pilip - złożył sprawozdanie z wykonania uchwał Rady 
Gminy podjętych na poprzedniej sesji. 
(Zał. Prot. Nr 6). 

Ad.6. Informacja z realizacji funduszu sołeckiego za 2023 r. oraz o wyodrębnionych środkach 
na fundusz sołecki w budżecie gminy w roku budżetowym 2025. 

Pani Elżbieta Kozowicz-Grzesiuk - Inspektor ds. finansowo-księgowych 
poinformowała zebranych, że radni wraz z zawiadomieniami o terminie sesji otrzymali 
również szczegółowe materiały dotyczące przedmiotowego zagadnienia. Następnie 
Pani Inspektor przedstawiła ogólnie informacje dotyczące realizacji funduszu za rok 
2023 oraz poinformowała o jego wysokości w poszczególnych sołectwach w roku 
budżetowym 2025. 

^ Uwag co do przedstawionego sprawozdania nie zgłoszono. 
(Zał. Prot. Nr 7). 

Ad.7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej. 

Pani Anna Skóra - Zastępca Skarbnika Gminy na wstępie poinformowała, że od czasu 
doręczenia radnym projektu niniejszej uchwały wpłynął wniosek o zmianę w funduszu 
sołeckim Suchowoli-Kolonii, a także decyzje z Lubelskiego Urzędu Wojewódzkiego w 
Lublinie w sprawie dotacji na zadania zlecone związane z realizacją spraw 
obywatelskich, jak również zwiększenie środków na pomoc w zakresie dożywiania 
dla obywateli Ukrainy i zmniejszenie środków na wypłatę zasiłków okresowych 
dla obywateli Ukrainy. 

Zastępca Skarbnika poprosiła także radnych o wprowadzenie środków na realizację 
zadania pod nazwą „Nowe usługi społeczne Centrum Integracji Społecznej z siedzibą 
w Jacni". 
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Pani Anna Skóra - Zastępca Skarbnika Gminy Adamów zawnioskowała 
o wprowadzenie przedstawionych powyżej zmian do projektu uchwały. 

Rada przychyliła się do wniosku Zastępcy Skarbnika. 

Zastępca Skarbnika Gminy Adamów - Anna Skóra omówiła i przedstawiła projekt 
uchwały, wskazując zasadność jej podjęcia. 

W związku z brakiem pytań oraz wniosków co do przedmiotowego projektu uchwały 
Przewodniczący Rady Gminy Adamów — Piotr Kostrubiec zarządził głosowanie. 

Glosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna, Dybioch Maciej, Kawka Ewa, Kostrubiec Piotr, Kostur Leszek, Kościk 
Zbigniew, Matwij Mariusz, Monastyrski Ryszard, Monastyrski Sebastian, Palonka 
Dariusz, Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, Waga Marta Zając Marcin. 
Za głosowało 14, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot. Nr 8). 
Przewodniczący Rady Gminy Adamów stwierdził, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot. Nr 9). 

Ad.8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2024. 

Zastępca Skarbnika Gminy Adamów - Anna Skóra odczytała projekt uchwały wraz 
z przyjętymi w poprzednim punkcie porządku sesji zmianami. 

Przewodniczący Rady Gminy Adamów — Piotr Kostrubiec zarządził głosowanie. 

Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna, Dybioch Maciej, Kawka Ewa, Kostrubiec Piotr, Kostur Leszek, Kościk 
Zbigniew, Matwij Mariusz, Monastyrski Ryszard, Monastyrski Sebastian, Palonka 
Dariusz, Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, Waga Marta Zając Marcin. 
Za głosowało 14, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot. Nr 10). 
Przewodniczący Rady Gminy Adamów stwierdził, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot. Nr 11). 

Ad.9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Adamów. 

Pani Ewa Nogas - Inspektor ds. gospodarki gruntami omówiła i przedstawiła projekt 
uchwały. 

W związku z brakiem pytań oraz wniosków w sprawie projektu uchwały 
Przewodniczący Rady Gminy Adamów zarządził głosowanie. 

Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
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Chmiel Joanna, Dybioch Maciej, Kawka Ewa, Kostrubiec Piotr, Kostur Leszek, Kościk 
Zbigniew, Matwij Mariusz, Monastyrski Ryszard, Monastyrski Sebastian, Palonka 
Dariusz, Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, Waga Marta Zając Marcin. 
Za głosowało 14, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot. Nr 12). 
Przewodniczący Rady Gminy Adamów stwierdził, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot. Nr 13). 

Ad.9. Rozpatrzenie pism. 

Pan Krzysztof Pilip - Wójt Gminy Adamów odczytał pismo Starosty Zamojskiego 
dotyczące nawiązania współpracy powiatu z Caritas Diecezji Zamojsko-Lubaczowskiej 
w celu pomocy osobom, które ucierpiały w wyniku powodzi 
na zachodzie kraju. 

Pan Piotr Kostrubiec - Przewodniczący Rady Gminy Adamów odczytał pismo Rady 
Gminy Kłodzko z apelem o pilną pomoc finansową i materialną powodzianom. 

Ad. 10. Wolne wnioski, informacje i sprawy bieżące. 

Wójt poinformował, że na posiedzeniach Komisji Stałych Rady Gminy Adamów 
rozpatrywane były wnioski w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiące własność 
Gminy Adamów. 

Wójt podkreślił, że jeżeli chodzi o sprzedaż nieruchomości określonej w ewidencji 
gruntów numerem 1160/1 położonej w obrębie Kolonia Suchowola, to Komisje Stałe 
Rady Gminy Adamów zadecydowały o możliwości jej zbycia. W odniesieniu 
do działek położonych również w miejscowości Suchowola Kolonia oznaczonych 
numerami 369, 386/4 i 400/2 Wójt poinformował, że są one położone przy drodze, którą 
ma budować Gmina. Z uwagi na powyższe oraz na fakt, że przy rzeczonej drodze 
znajdują się również działki wnioskodawcy, ustalono, że na wstępie należy podjąć 
negocjacje w sprawie zamiany działek. Wójt zaznaczył, że po rozpatrzeniu wniosku w 
sprawie sprzedaży nieruchomości w Szewni Dolnej, ustalono, że działka 
o nr 46/2 zostanie przez Gminę zbyta pod warunkiem, iż wnioskujący odkupi wcześniej 
działkę położoną powyżej jego nieruchomości. W ocenie Wójta sprzedaż działki nr 
250/8 nastąpić może wówczas, gdy ustalone zostanie faktyczne położenie przystanku 
przy tej nieruchomości, oraz wyjaśnione wszystkie okoliczności związane ze 
sprzeciwem mieszkańców sołectwa dotyczącym jej zbycia wyrażonym w złożonym 
przez nich piśmie. W celu wyjaśnienia wszystkich związanych z tą sprawą okoliczności 
rekomenduje się zorganizowanie zebrania wiejskiego. 

Sołtys Wiesław Teterycz - zgłosił zniszczenie śmietników usytuowanych przy 
przystankach w miejscowości Adamów oraz potrzebę przekopania rowów przy drodze 
powiatowej Adamów - Bliżów. 

Wójt odpowiedział, że na terenie gminy są miejsca, gdzie sytuacja jest znacznie gorsza. 
Następnie dodał, iż rozmawiał w sprawie w/w odcinka z Dyrektorem Zarządu Dróg 
Powiatowych, który go zapewnił, że chciałby to zadanie zrealizować. 
Najprawdopodobniej stan faktyczny w terenie oceniał również kierownik obwodu. 
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Radna Ewa Kawka zgłosiła potrzebę wycinki gałęzi akacji zwisających na drogę 
gminną w Bondyrzu prowadzącą za muzeum w stronę Kaczurek podcięcie gałęzi 
zasłaniających lampę uliczną, oraz wymianę żarówki latarni przy posesji nr 159 w tej 
samej miejscowości. Radna następie przypomniała, że mieszkańcy Bondyrza zgłaszali 
w piśmie sprawę wadliwej i zarazem niebezpiecznej instalacji elektrycznej w budynku 
po byłej Szkole Podstawowej, która obecnie pełni funkcję świetlicy wiejskiej. Radna 
Kawka poinformowała, że budynek ten nie jest również ogrzewany i w związku 
z nadchodzącą jesienią nalegała, aby rozwiązać powyższy problem. Radna Ewa Kawka 
poinformowała również, że w budynku tym spotykają się członkowie zespołu ludowego 
oraz Koła Gospodyń Wiejskich, po czym przypomniała, iż jeszcze 
w czerwcu wnioskowała o zakup przez Gminę dla lokalnej społeczności nieruchomości 
po byłym Domu Kultury od Pana W związku z tym, że do powyższego 
zakupu nie doszło, mieszkańcy chcą, aby rozwiązano przedstawione powyżej 
niedogodności w budynku po byłej Szkole Podstawowej w Bondyrzu. 

Wójt odpowiedział, że prawdopodobnie na trzecim wspólnym posiedzeniu Komisji 
Stałych informował Radę, że w tym budynku została założona fotowoltaika bez 
wymiany instalacji elektrycznej wewnątrz. Ponadto Wójt poinformował, 
że najlepszym rozwiązaniem, jeżeli chodzi o ogrzewanie, jest obecnie założenie 
klimatyzacji i używanie jej jako źródła ogrzewania. 

Radna Marta Waga zaznaczyła, że instalacja elektryczna nie wytrzyma obciążenia 
generowanego przez klimatyzację. 

Wójt odpowiedział, że się z tym zgadza, dlatego instalacja elektryczna w tym budynku 
zostanie wymieniona, przy czym zaapelował do Rady Sołeckiej, aby ta przekazała 
na powyższy cel część środków z funduszu sołeckiego. Wójt zaproponował, żeby 
również wyznaczyć jedną osobę odpowiedzialną za przedmiotową nieruchomość. 

Radna Ewa Kawka zaznaczyła, że zbliża się okres jesienno-zimowy, więc chciałaby 
usłyszeć jakiś konkretny termin na realizację tego zadania. 

Wójt odpowiedział, że instalacja zostanie wymieniona do końca roku. 

Radna Kawka podkreśliła, że fundusz sołecki wprawdzie jeszcze nie został przyjęty, 
jednak nie przewiduje on wymiany instalacji elektrycznej, natomiast inne równie ważne 
działania wpływające na bezpieczeństwo mieszkańców. 

Wójt stwierdził, że projekt garażu jest już wykonywany. 

Radna poinformowała, że oprócz garażu, mamy jeszcze drogę na cmentarz oraz parking. 

Wójt przypomniał radnej o moście w Bondyrzu i zaraz dodał, że niedawno 
zadecydowaliście Państwo o budowie konfliktowej drogi, która „idzie" tzw. zrid-em. 
Wójt zaznaczył, że w tej sytuacji 3,5 m szerokości drogi na cmentarz w zupełności 
wystarczy. 

Radny Dariusz Palonka poinformował, że mieszkańcy Potoczka zdecydowali, 
iż z części środków z funduszu sołeckiego zostanie zakupiony przystanek, po czym 
poprosił, aby wszystkimi związanymi z tym działaniem czynnościami zajął się tutejszy 



Urząd. W dalszej części wypowiedzi radny poprosił o zabudowanie kostką lub zalanie 
łącznika obecnie utwardzonego żużlem, czyli krótkiego odcinka drogi przy zjeździe 
z wojewódzkiej na górze w Szewni Górnej. 

Wójt odpowiedział, że jeżeli chodzi o łącznik, to działanie to powinno zostać wykonane 
jako remont drogi, natomiast przystankiem zajmie się Urząd Gminy. 

Radny Mariusz Matwij oraz sołtys Władysław Pokryszka stwierdzili, że ze środków 
funduszu sołeckiego została wymieniona instalacja elektryczna świetlicy wiejskiej 
w Suchowoli A. 

Radna Joanna Chmiel zapytała o możliwy termin wykonania remontu elewacji świetlicy 
w Bożej Woli B. 

Wójt przedstawił harmonogram prac grupy gospodarczej, omawiając prace, jakie muszą 
zostać zakończone, aby przystąpić do realizacji wykonania przedmiotowego remontu. 

Radny Zbigniew Kościk poprosił o wykoszenie trawy i utwardzenie dojścia 
do przystanku przy kościele w Szewni Dolnej. 

Wójt obiecał położyć tam kostkę. 

Radny Dariusz Sołtys przypomniał o udrożnieniu przejazdu zgłaszanej już wcześniej 
drodze na Adamów oraz potrzebę remontu dwóch innych dróg w miejscowości Jacnia. 
Radny poprosił również o podsypanie - utwardzenie wjazdu na boisko oraz plac 
wykorzystywany jako parking. 

Wójt odpowiedział, że przycinka drogi na Adamów jak już wcześniej zaznaczał, może 
być wykonane przez firmę zewnętrzną. Wójt podkreślił, że zrealizuje to zadanie, jeżeli 
droga jest rzeczywiście potrzebna i będzie stanowić alternatywę dla drogi obok Pana 

Radny Dariusz Sołtys zgłosił również potrzebę usunięcia nadpalonych pochodni 
znajdujących się przy zbiorniku w Jacni od nocy sobótkowej oraz oczyszczenia kostki 
drogowej z namuleń. 

Radny Leszek Kostur zapytał o możliwość utwardzenia placu pod dwa przystanki 
w Bliżowie oraz zgłosił nadłamaną topolę przy wjeździe do w/w miejscowości. 

Wójt odpowiedział, że place zostaną utwardzone, przy czym poprosił o zakup 
przystanków jednakowych we wszystkich miejscowościach. W sprawie wycinki 
niebezpiecznego drzewa pouczył radnego o możliwych rozwiązaniach proceduralnych. 

Ad.l 1. Zamknięcie obrad sesji. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Adamów 
Piotr Kostrubiec zamknął posiedzenie VII sesji IX kadencji Rady Gminy Adamów. 



PRZEWOpNICZĄĆŶ  

Protokołdwał/ / / ™ / ^ / j y ^ 
Adam Walczak 

Nagranie obrad sesji udostępnione jest w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Gminy 
Adamów i stronie internetowej Gminy Adamów. 


